

BELGISCHE KAMER VAN  
VOLKSVERTEGENWOORDIGERS

11 oktober 2024

## VOORSTEL VAN RESOLUTIE

over de formele erkenning  
van de Palestijnse Staat door België en  
de Europese Unie

**Amendement**

---

---

Zie:

Doc 56 **0054/ (B.Z. 2024)**:

- 001: Voorstel van resolutie van de heer Lacroix c.s.
- 002: Amendementen.

CHAMBRE DES REPRÉSENTANTS  
DE BELGIQUE

11 octobre 2024

## PROPOSITION DE RÉSOLUTION

relative à la reconnaissance formelle  
par la Belgique et par l'Union européenne  
de l'État de Palestine

**Amendement**

---

---

Voir:

Doc 56 **0054/ (S.E. 2024)**:

- 001: Proposition de résolution de M. Lacroix et consorts.
- 002: Amendements.

00428

Nr. 5 van de dames **Samyn en Huybrechts**

Considerans P (*nieuw*)

**Een considerans P invoegen, luidende:**

*"P. overwegende dat ieder volk recht heeft op een eigen onafhankelijke natie;"*

**VERANTWOORDING**

Een volk is een groep mensen met een gedeelde taal, cultuur en geschiedenis. Volken zijn formeel de basis van het internationaal recht (volkenrecht).

De VN-verdragen van 1966 noemen het recht op zelfbeschikking van volken explicet in het eerste artikel: "Alle volken bezitten het zelfbeschikkingsrecht. Uit hoofde van dit recht bepalen zij in alle vrijheid hun politieke status en streven zij vrijelijk hun economische, sociale en culturele ontwikkeling na."

Dit zelfbeschikkingsrecht werd in de jaren 1980 explicet herhaald in het zogenaamde "Handvest van Banjul", het Afrikaans Handvest van de rechten van de mens en de volkeren.

Wat geldt voor Afrikaanse volkeren, geldt ook voor volkeren uit het nabije oosten – denk maar aan het legitieme streven naar zelfbeschikking van bijvoorbeeld Koerden, voor Palestijnen en uiteraard ook voor alle Europese volkeren, zoals Schotten, Basken of Vlamingen, die streven naar een eigen onafhankelijke staat.

Ellen Samyn (VB)  
Britt Huybrechts (VB)

N° 5 de Mmes **Samyn et Huybrechts**

Considérant P (*nouveau*)

**Insérer un considérant P rédigé comme suit:**

*"P. considérant que tout peuple a droit à une nation indépendante;"*

**JUSTIFICATION**

Tout peuple est un groupe de personnes qui partagent une langue, une culture et une histoire. Les peuples constituent formellement la base du droit international (droits des gens).

L'article premier du Pacte de l'ONU de 1966 mentionne explicitement le droit à l'autodétermination des peuples: "Tous les peuples ont le droit de disposer d'eux-mêmes. En vertu de ce droit, ils déterminent librement leur statut politique et assurent librement leur développement économique, social et culturel."

Ce droit a été explicitement réaffirmé dans les années 1980 dans la "Charte de Banjul", c'est-à-dire dans la Charte africaine des droits de l'homme et des peuples.

Ce qui vaut pour les peuples africains vaut également pour les peuples du Proche-Orient – nous songeons par exemple aux aspirations légitimes à l'autodétermination des Kurdes et des Palestiniens – mais naturellement aussi pour tous les peuples européens tels que les Écossais, les Basques ou les Flamands qui aspirent à disposer d'un État indépendant.